
Interpellation till Kommunfullmäktige i Bollebygds kommun

Till Kommunstyrelsens ordförande

Uppföljning övergripande mål

I beslutat budget för 2022-2024 kan man läsa: 

”Nämnderna prioriterar självständigt när arbeta ska ske med varje enskilt mål

innebärande att varje nämnd inte behöver arbeta med samtliga övergripande 

mål under varje enskilt år.”

Jag har titta i nämnder/styrelses verksamhetsplaner och funnit att av 11 prioriterade mål 

har KS valt att jobba med 6 stycken, Utbildningsnämnden med två stycken. Vad gäller 

Samhällsbyggnadsnämnden och Socialnämnden är deras handlingar ”hemliga” och finn 

inte tillgängliga. Och det är naturligtvis ett stort problem för öppenheten och transparensen

i kommunen.

Kan också konstatera att det enda nedbrytning jag kan hitta om klimatmålen är att 

kommunstyrelsen 2022 ska har mer än 0 fossilfria bilar.

 Frågan man kan ställa sig är hur uppföljning av kommunfullmäktiges prioriterade 

mål ska ske?

 Är det någon mening med prioriterade mål om nämnderna självständigt kan besluta

om de ska jobba med målen?

 Som jag ser det innebär den styrande majoritets tolkning av ”Tillitsstyrning” att 

beslut flyttas från det offentliga kommunfullmäktige till nämndstyrelserummens 

slutenhet. Hur rimmar det med öppenhet och transparens?
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